
Protokół z posiedzenia Komisji Skarg Wniosków i Petycji 

z dnia 3 czerwca 2025 r. 

  

I. Rozpoczęcie posiedzenia godz. 15.00 

Obecni na posiedzeniu: 

Klaudia Spałek – przewodnicząca Komisji Skarg Wniosków i Petycji 

Adam Pielka  – wiceprzewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji 

Dawid Dyląg - członek Komisji Skarg Wniosków i Petycji 

Roman Kulawik - członek Komisji Skarg Wniosków i Petycji 

Sebastian Kubik – członek Komisji Skarg Wniosków i Petycji 

Danuta Pries – Sekretarz Gminy 

Roman Budzisz – Przewodniczący Rady Gminy  

Nieobecni 

- Daniel Imach - członek Komisji Skarg Wniosków i Petycji  

- Janusz Lechowicz - członek Komisji Skarg Wniosków i Petycji 

II. Porządek posiedzenia:  

1. Rozpatrzenie petycji dot. podjęcia działań w zakresie zapobieżenia tworzeniu na terenie gminy 

ośrodków dla nielegalnych imigrantów.  

2. Sprawy bieżące. 

 Przewodnicząca Komisji Skarg Wniosków i Petycji – Klaudia Spałek przywitała wszystkich 

obecnych na posiedzeniu Komisji. 

 

Ad. 1.  

Rozpatrzenie petycji dot. podjęcia działań w zakresie zapobieżenia tworzeniu na terenie gminy 

ośrodków dla nielegalnych imigrantów.  

Sekretarz Gminy zapoznała obecnych z treścią petycji oraz wyjaśniła kiedy wpłynęła petycja i czego  

dotyczyła oraz jakie możliwości prawne przewiduje prawo w związku z jej przedmiotem. W związku 

z tym, że to nie wójt ma kompetencje do podejmowania decyzji dot. tworzenia na terenie gminy 

ośrodka dla nielegalnych imigrantów, Komisja wnioskowała, aby na najbliższą sesję Rady Gminy 

przygotować projekt uchwały w sprawie braku kompetencji wójta dot. tematu petycji. Ponadto 

obowiązujące przepisy prawa nie pozwalają na to aby na sesji zapoznać obecnych z treścią petycji, 

tym bardziej, że składający petycje nie wyraził zgody na udostępnienie swoich danych osobowych. 

Zgodnie z obowiązującą ustawą o samorządzie gminnym, powołaną do rozpatrywania skarg, 

wniosków i petycji jest Komisja Skarg, Wniosków i Petycji, która ocenia skargi, wnioski i petycje i 

proponuje w jaki sposób ją rozpatrzyć.  

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji, po przeprowadzaniu dyskusji przeprowadziła głosowanie nad 

przygotowaniem na sesję projektu uchwały dot. braku kompetencji wójta w temacie petycji.  

Komisja jednogłośnie (5 głosami – za), uznała, że Rada Gminy nie może nakazać wójtowi podjęcie 

uchwały zgodnie z oczekiwaniami wnoszącego petycję. 

Następnie w związku z tym, że najbliższa sesja planowana jest na 23 czerwca, przeprowadzono 

głosowanie nad przedłużeniem terminu rozpatrzenia petycji do 4 lipca 2025 roku.  

Komisja jednogłośnie (5 głosami - za) przedłużyła termin załatwienia sprawy do 4 lipca 2025 roku.  

Komisja postanowiła niezwłocznie poinformować o swoich ustaleniach wnoszącego petycję. 

 

Ad. 2. 

Sprawy bieżące. 

1. Klaudia Spałek ponowiła swój wniosek dot. kleszczy na terenie placu zabaw przy przedszkolu w 

Krupskim Młynie. 

2. Obecny na posiedzeniu komisji Przewodniczący Rady Gminy zapoznał z apelem RM Zawadzkie 

oraz uchwałą RM Zawadzkie oraz RG Jemielnica w sprawie modernizacji linii kolejowej nr 144 

Tarnowskie Góry - Opole. Powiedział, że ze względu na lokalizację linii, miejsca jakie łączy oraz jej 

bliskość wraz z przystankiem w Borowianach, warto zastanowić się nad przyłączeniem do apelu i 

poparciem starań o rewitalizację/modernizację tej linii i przywrócenie jej w całym odcinku do 

użytkowania. Prosił o przemyślenie tematu czy zrobić to jeszcze w trakcie czerwcowej sesji 

(lipiec/sierpień nie ma planowanej sesji).  

 

Posiedzenie Komisji zakończyło się o godzinie 15:30.  



 

Protokół zakończono i podpisano: 

 

Klaudia Spałek ……………, Adam Pielka ……………….., Dawid Dyląg ……………………..  

 

Daniel Imach ……………, Sebastian Kubik……………., Roman Kulawik …………………,  

 

Janusz Lechowicz ……---…… 
 

 

Prot. K. Michałek 


